

### الموضوع الأول

In no more than 100 words, write a composition in which you describe the job you want after graduation. What kind of challenges do you expect to face in your future career? P.18 .SB.

My dream Job is to become an interpreter, which has been my dream since I was a child. Being an interpreter is very exciting. During my childhood, I was impressed by the Japanese's cartoons. I spent a long time watching them but I couldn't understand what they conveyed because of the language. From that time on, I made my decision of learning more languages to achieve my dream. learning more languages enables me to help people to contact easier. I know my ability isn't as well as a lot of people and I expect that I will face some challenges such as the different cultures and the similar words among languages but I am still improving my skill day by day and all the difficulties won't be able to hold me up. To sum up, I want to be an excellent interpreter by the time I have grown up.

في ما لا يزيد عن 100 كلمة ، اكتب موضوع تصف فيه الوظيفة التي تريدتها بعد التخرج. ما نوع التحديات التي تتوقع أن تواجهها في حياتك المهنية المستقبلية؟ ص 18 كتاب الطالب.

ونظفني التي أحلم بها هي أن أصبح مترجماً ، وهو حلمي منذ أن كنت طفلاً. كوني مترجماً هو من ضمن لغات. خلال طفولتي ، أعجبت بالرسوم الكرتونية اليابانية. قضيت وقتاً طويلاً أشاهدهم لكنني لم أستطع فهم ما ينقلونه بسبب اللغة. منذ ذلك الوقت ، اتخذت قراراً بتعلم المزيد من اللغات لتحقيق حلمي. يمكنني تعلم المزيد من اللغات من مساعدة الأشخاص على التواصل بشكل أسهل. أعلم أن قدرتي ليست مثل الكثير من الناس و أتوقع أنني سأواجه بعض التحديات مثل الثقافات المختلفة و الكلمات المتشابهة بين اللغات ولكنني ما زلت أحسن مهارتي يوماً بعد يوم وكل الصعوبات لن تكون قادرة على تثبطني. باختصار ، أريد أن أصبح مترجماً ممتازاً بحلول الوقت الذي أكبر فيه.

New words الكلمات الجديدة

الموضوع الثاني

life is about the choices and decisions we make. Write about a personal experience in which you have made an important decision that changed your life. P.12 AB.

I will not forget the day when I made my decision that changed my life. It was a day in the tenth grade when I had a maths test. That day taught me listen to my teacher and prepare properly. Actually, I had known we had an important test to get ready for. The teacher had told us to prepare carefully for it. But I hadn't studied at all for the test. When the test day came, I was confident I would do well. However, the test was awful, and I could not understand anything. Later, when I got my score and saw 5%, I was angry with myself. To tell the truth, I don't think I have ever felt that bad. I shouldn't have thought I could pass a test without studying. From that day on, I decided to study harder.

الحياة تدور حول الخيارات والقرارات التي نتخذها. اكتب عن تجربة شخصية اتخذت فيها قرارًا مهمًا غير حياتك. ص 12 كتاب النشاط.

لن أنسى اليوم الذي حدث فيه قرار الذي غير حياتي. كان يومًا في الصف العاشر عندما أُخبرت باختبار الرياضيات. علمني ذلك اليوم الاستماع إلى معلمي والاستعداد بشكل صحيح. في الواقع، كنت أعلم أن لدينا اختبارًا مهمًا للاستعداد له. أخبرنا المعلم أن نستعد لذلك بعناية. لكنني لم أدرس إطلاقًا من أجل الاختبار. عندما جاء يوم الاختبار، كنت والفا من أنني سأفعل جيدًا. ومع ذلك، كان الاختبار قتيلاً، ولم أستطع فهم أي شيء. لاحقًا، عندما حصلت على درجتي وكانت 5%، كنت غاضبًا من نفسي. لأقول الحقيقة، لا أعتقد أنني شعرت بهذا السوء من قبل. ما كان يجب أن أفكر في أنه يمكنني اجتياز الاختبار دون الدراسة. منذ ذلك اليوم فصاعدًا، قررت أن أدرس بجدية أكبر.

ملاحظة : نلن الموضوع السابق ولكن بإضافة جملتين في آخر الموضوع

Write a composition of no more than 100 words about a personal experience in which you failed but then you could achieve your target. P.26 .SB.

I will not forget the day when I made my decision that changed my life. It was a day in tenth grade when I had a math test. That day taught me listen to my teacher and prepare properly. Actually I had known we had an important test to get ready for. The teacher had told us to prepare carefully for it. But I hadn't studied at all for the test. When the test day came, I was confident I would do well. However, the test was awful, and I could not understand anything. Later, when I got my score and saw 5%, I was angry with myself. I felt terrible and depressed. A week later I became better with the help of my friends who encouraged me to be optimistic and to try again and again. I studied hard and did the exam again. My score was 95 %. I advise people to keep trying and never give up.

اكتب موضوع لا يزيد عن 100 كلمة عن تجربة شخصية فشلت فيها ولكن بعد ذلك تمكنت من تحقيق هدفك. ص 26. كتاب الطالب

لن أنسى اليوم الذي اتخذت فيه قرار الذي غير حياتي كان يوماً في الصف العاشر عندما أُخبرت باختبار الرياضيات. علمني ذلك اليوم الاستماع إلى معلمي والاستعداد بشكل صحيح في الواقع . كنت أعلم أن لدينا اختباراً مهماً للاستعداد له. أخبرنا المعلم أن نستعد لذلك بعناية. لكنني لم أندرس إطلاقاً عن أجل الاختبار. عندما جاء يوم الاختبار ، كنت وانفياً من نفسي سأفعل جيداً. ومع ذلك ، كان الاختبار قاسياً . ولم أستطع فهم أي شيء . لاحقاً ، عندما حصلت على درجتي وكانت 5% ، كنت غاضباً من نفسي. شعرت بشكل سيء ، وبالاعتناء بعد أسبوع ، أصبحت أفضل بمساعدة أصدقائي الذين شجعوني على التفاوض والمحاولة مراراً وتكراراً درست بجد وولدت الامتحان مرة أخرى. كانت نتيجة 95% . أتحب الناس بمواصلة المحاولة وعدم الاستسلام أبداً.

الموضوع الرابع

**Write an essay about someone who has influenced you to be the best version. P 20 .AB.**

My mother is the person who has influenced my life. She is the person who taught me to never give up and to always keep my head up. She has made the person I am today. She is the one who is there to lean on when I cannot fix my own problem. Her advices to me affect the way I live. I always knew she would be there to catch me if I ever fell. She has shaped me into the person that I am today. Without the influence of my mother I would have no morals. She believed that if you have put your mind to something, you can always succeed. She taught me to always remember this advice which is "What doesn't kill you , simply makes you stronger."

**اكتب مقالاً عن شخص أثر فيك لتكون أفضل نسخة عنه. ص 20 - كتاب النشاط**

أبي هو الشخص الذي أثر في حياتي، إنها الشخص الذي علمني ألا أستسلم أبداً وأن أرفع رأسي دائماً. لقد صنعت الشخص الذي أنا عليه اليوم. إنها الشخص الذي أتى عليهِ عندما لا أستطيع إصلاح مشكلتي. نصائحها لي تؤثر على طريقة عيشي. كنت أعرف دائماً أنها ستكون هناك لتنفذني إذا وقعت في أي وقت. لقد شكنتني في الشخصية التي أنا عليها اليوم. لولا تأثير أبي لما كان لي أخلاق. كانت تعتقد انما أنه إذا وضعت عقلك في شيء ما ، يمكنك دائماً النجاح. لقد علمتني أن أتذكر دائماً هذه النصيحة وهي "ما لا يقتلك ببساطة يجعلك أقوى".